
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 11.12.2023 § 64    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Pormestari Markku Koskinen tiedotti seuraavista ajankohtaisista asioista: 

- siirtoviemärihanke etenee aikataulussa 
- TE-25 muutos etenee, Päijät-Hämeen alue (9 kuntaa) hyväksyttiin 
valtiovarainministeriössä, jossa vastuukuntana toimii Hollola  
- kaavoituskatsaus tuodaan valtuustolle hyväksyttäväksi helmikuussa  
- kiinteistöohjelma valmistelussa, myös alkuvuoden aikana pyritään 
tekemään maankäyttöpolitiikka  
- aurinko- ja tuulivoimahankkeita on 3 vireillä  
- Hyvinvointialueen palkkaharmonisaation tilannekatsaus   
- Hallinnon suunnittelu 2025 tuodaan helmikuun valtuustoon 
- taloussuunnitelma 2025, säästötarve 500 t€/vuosi 
 
Valtuutettu Santeri Nousjoki esitti huolen haasteista latujen ja kenttien 
jäädytysten suhteen.  
Tekninen johtaja Emilia Lehikoinen kertoi, että jäiden ja latujen teko on 
käynnissä. 


